



GB/T50430 建筑施工领域审核员

GB/T50430 CONSTRUCTION FIELD AUDITOR

| 岗位职责

1. 承担公司建筑施工领域管理体系项目的审核工作；
2. 配合公司编制相关的技术作业文件；
3. 职责范围内提出合理化建议；
4. 完成公司安排的其他工作。

| Job responsibilities

1. To perform the audit of management system projects in the field of construction engineering.
2. To compile relevant technical documents.
3. To propose reasonable advice within the scope of responsibilities.
4. To perform other tasks arranged by the company.

| 任职要求

1. 本科及以上学历，建筑施工工程专业，具有良好的品性，恪守职业道德；
2. 具有建筑施工领域相关专业技术工作或质量管理工作经历；
3. 具有 CCAA 注册的质量管理体系审核员资格；
4. 系统掌握管理体系的基本知识，熟悉认证业务流程和规定，可适应长期出差；
5. 水利水电、电力工程和市政公用工程专业优先考虑。

| Requirements

1. Bachelor degree or above, major in construction engineering, good character, abide by professional ethics
2. Work experience related to quality management or related to construction engineering
3. Qualification of QMS auditor registered with CCAA.



4. Master Basic knowledge of management system, familiar with the certification flow and regulations and accept long-term business trip.
5. Major in water conservancy, hydro-power, electric power engineering and municipal utilities is preferred.

| 联系方式:

Tel: (+86) 21-5097 7053

(+86) 21-5097 1152

Email: hqs@dciglobal.com.cn

